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Les obres slniciarart abans de fináis d âny 

Caldes acabará d'asfaltar els carrers 
que son a mig f er de sis meses enrera 
Els veíns que no varen 
accedirapagar;haurandeferfronta contribucions especiáis 

Els carrers de Caldes de Malavella que, de la primavera 
engé, están a mig asfaltar perqué alguns veíns es negaren a 
pagar \a part de les obres que els corresponia, podran acabar
se, molt probablem'ent, abans de fináis d'any. Aquest retard 
de sis mesos ve motivat per la durada delstrámits per realitzar 
uin projecte i establir l'aplicació de contribucions especiáis, 
donat que, en un principi, les obres varen fer-se per acord 
entre l'Ajuntament i veíns a iniciativa d'aquests darrers. 

L.F.M 
Dijousvinen^t el pie municipalde 

Caldes de Malavella tractará la 
contractació de les obres per com
pletar l'asfaltat deis carrers de la 
població, que varen deixar-se a mig 
fer-davant la negativa a pagar d'al-
guns deis propietaris afectáis, con-
cretament els trams que falten 
enllestirsón elS que corresponen a 
les fapanes d'aquest propietaris, i 
completar l'obra, que pujava en un 
principi a 1.648.758 pessetes, i en 
costará 651.714. 

El regidor responsable de l'área 
de obres publiques i servéis expli-
cava que «el mig any que s'ha tar-
dcit en solucionar el problema és el 
que correspon ais trámíts per rea
litzar un projecta i establir l'aplica
ció de contribucions especiáis. Si 
no no hi havia base legal per recla

mar res a ningú. En realitat, pero, 
l'obra la varen demanar els veíns i 
hem decidit fer-la per acord d'a
quest veíns amb l'Ajuntament. 
Várem actuar amb bona fe i 
després varen venir els problemes 
perqué, .malgrat que la majoria. 
varen col.laborar, els carres no es' 
pogueren acabar gfácies a quatre 
deis propietaris afectats». 

Percostejar l'obra, que va en un 
cinquanta per cent a carree del 
munlcipi i la resta a carree deis 
veíns, els propietaris dipositaren la 
part que els corresponia abans de 
eomencar a asfaltar. Antoni Figué-
res manifestava que «el darrer dia 
quedaven uns quants per pagar, es 
varen reclamar els diners i' s'hi 
negaren. Liavors va fer-se l'obra, 
pero deixant la párt deis qui no 
pagaven. Després van iniciar-seel.s 

Abans de fináis d'any comengaran a Caldes les obres per fer desaparéixer laimatge deis carrers a mig asfaltar. (Foto. 
CARLOS SANS). • 

trámits per aplicar contribucions 
especiáis, pero aixd significa un 
projecte, exposicions publiques i, 
en definitiva, els mesos que s'han 
perdut. 

La zona que cómprenla l'obra és 
la plapa de l'Ajuntament, carrer 
Major, Santa María, Llibertat, Prim, 
l'avihguda Doctor Forest i les pla
ces de Sant Esteve i de la Creu. • 

Figueres manifestava, pero, que 
la .zona afectada per la negativa 
deis veíns a pagar és mínima. «De 
fet, solament son quatre veíns, 
algún deis quals' teñen diverses 
propietats, pero no han aconseguit 
res mes que retardar l'obra i moles
tar els altres veíns. Considero llas-
timós que succeeixin fets com 

aquest i que, fínalment, les obres 
s'hagin de fer igual, aixó si, per la 
forpa, amb contribucions especiáis 
i, lógicament molt mes cares que 
abans, d'aquí ve la desproporcio-
nalitat del preu per completar l'o
bra amb el preu de l'obra en sí». 

Encara que, seguint el termini de 
tramitado previst, sembla gairebé 
segur que abans de final d'any es 
puguin iniciar les obres per com
pletar Tasfaltatge deis carrers. 
Figueres assegurava que «alió más 
possible és que tardem molt mes a 
cobrar. Ara podem presentar les 
impugnacions que creguin conve-
ríient. La qual cosa significa un 
retard, pero no mássa considera
ble, ara bé, avalen el tribunal 

econdmic administratiu —com 
considero que faran— encara que 
les obres es faran igual,- tardarem 
tres'anys a cobrar-les. Aquestas un 
greu problema donat que si en lloc 
de tractar-se d'un cost de poc mes 
de mig milió es tractés de quanti-
tats más altes podrien paralitzár 
l'Ajuntament». 

Aquest tipus de problema, no és 
la primera vegada qué es dona a 
Caldes. Concretament a la zona del 
veínat d'Israel, on fa dois mesos es 
varen instal.lar tots els servéis, dos 
veíns deuen a l'Ajuntament cinc 
milións de pessetes i un deis pro
pietaris que es nega a pagar Tasfal
tatge deis carrers a mig fer és el 
regidor per CiU Ricard Tauler. 

Per asfaltar aquests trams s'aplicaran contribucions especiáis. (Foto CAR
LOS SANS). 

Representants deis treballadors, 
reunits a Barcelona 

Tallers Casáis busca 
sortida al seu problema 

Alguns sectors de la població no hi están d'acord 

les urgencies de Sant Feliu 
aniran a ['hospital de Palamós 

R. RESPLANDÍ 

El comité d'empresa de 
Tallers Casáis es va reunirahiral 
matí a Barcelona amb fécnics 
de la central sindical UGT, l'em-
presa CHEck, S.A. i una repre
sentado de la directiva amb la 
finalitat de plantejar i estudiar 
possibles propostes com a con-
seqüéneia de la presentado, fa 
unsdies, del pía de viabilitatque 
en unprincipi, a mes dels.dife-
rents canvis en resfructura 
laboral actual, pot repercutir en 
la pérdua de setanta-cinc llocs 
de tréball. 
. De les condicloñs extretesen 

la mateixa reunió i segons el 
portaveu de la central sindical 
UGT al comité d'empresa de 
Tallers Casáis, Eduard Bueno, 
«sobren setantarcinc places 
segons l'estudi,'pero realment 
el que s'ha buscajt és el que 
sobressin, ja que aquest pía de 
viabilitat portava aquesta finali
tat. Cáldrá, doncs,.a partir d'ara 
fer un éstudi serios i formal de la 

. situació actual, la qual evident-
ment ni el comité ni la central 
sindical no estem d'acord i que 
podría comportar un enfronta-
ment én principi només de diá-
leg entre comité de treballadors 
i direcció».''-

R. ALBIOL 
Les urgencies procedents del 

cerrtre d'assisténcia primaria de 
Sant Feliu de Guíxols, a partir de 
l'entrada en vigor d'un conveni 
entre l'lnstitut Cátala de-la Salut i 
l'Hospital Comarcal de Palamós, 
poden d^rivaf-se cap a aquest 
últim centre assistencial. 

«Els metges del CAP podran 
derivar-hi les urgencies que esti-
min oportunes», segons es desprén 
de la.inspecció médica de Girona. 

Davant l'eventualitat que algún 
d'aquest casoshagi de traslladar-
86 posteriornient a Girona, segons 
que s 'hapogut constatar, fa que 
aquesta qüestió del trasllat de les 
urgencies de la Seguretat Social a 
l'Hospital Comarcal de Palamós, 
no s'acabin de yeure del tot clares 
des de Sant Feliu de" Guíxols. 

Arribar amb ambulancia a la 
residencia de la Seguretat Social 
és cosa de.no gaire mes de mitja 
hora, el temps necessari per cobrir 
els trenta-quatre quilónhetres que 
separen Sant Feliu de Gjrona, me.rv-

Les urgencias de Sant Feliu hauran de passar per l'hospital de Palamós. (Fo
to JOSEPHUS). ' -

tre que; si s'ha de passar primera-
ment per Palamós, quan es dona la 
circumstánciad'haverdetraslladar 
l'accidentat o el malait postérior-
ment a GÍrona, aquesta distancia 
queda superada pels seixanta-set 

^qullómetres que representa la ruta 
Sant Feliu-Palamós-Girona." 

Aquest és el toe d'atenció que 

darrerament,acaba de ter paiesun 
edi tor ia l de la premsa loca l , 
dénunciánt-ne que com a con-
seqüéncia, d'aquesta circumstán-
cia, podría donar-se algún possible 
fetard en l'assisténcia directa a la 
residencia de la 'Seguretat Social 
de Girona, en el cas d'algun aeci-
dentat de Sant Feliu dé Guíxols.' 

Diari de Girona, 1985-11-08, p. 9.
Servei de Gestió Documental, Arxius i Publicacions de l’Ajuntament de Girona (www.girona.cat/sgdap)

http://de.no

